
Izaslanik Stjepan Krešić uputilo je pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi:  

 

„U kojoj je fazi postupak verifikacije Instituta za akreditiranje BiH (BATA) i kada će 

biti potpisan multilateralni sporazum (MLA) izmedu Instituta za akreditiranje BiH (BATA) i 

Europske organizacije za akreditaciju?„ 

 


